
 

 

 

 

Till Styrelsen för Rätansbygdens Byalag, 

 

 

 

Rapport ang. ”Affärscentrum” 

Efter styrelsens beslut, 121011, skickades ansökan om investeringsbidrag in till 

Länsstyrelsen/Tillväxtverket.  Något beslut har ännu inte fattats.  Däremot har jag vid samtal 

med Länsstyrelsens handläggare blivit informerad om att ärendet har beretts i vederbörligt 

beslutsorgan som då beslutat inhämta yttrande från berörda kommuner. Detta kan tolkas 

relativt positivt eftersom om man varit inställd på att avslå ansökan hade man knappast hört 

sig för hos kommunerna. Nu gäller det att få så positiva yttranden från kommunerna, Bergs 

och Härjedalens, som möjligt. (Det kan väl finnas skäl för någon med stort inflytande att 

kontakta kommunerna för att framhålla hur viktigt projektet är.) 

I övrigt kan nämnas att offerter på projekteringen har inkommit från två, nämligen SWECO 

och Stina Torén AB. Offert från dessa har nu också begärts på kostnader för teknisk ledning 

och kvalitetskontroll av bygget. 

När beslutet från Länsstyrelsen/Tillväxtverket kommit och byggnadskommittén värderat 

offerterna för projektering och teknisk ledning och slutlig överenskommelse med berörda 

fastighetsägare har träffats får vi återkomma till styrelsen för beslut om fortsättningen. 

Uppsala den 23 november 2012 

 

Ivan Magnusson  


